    海南省公安厅    海南省旅游发展委员会 
 关于59国人员入境旅游免签政策注意事项的通告
Hainan Province Public Security Department

Hainan Province Tourism Development Commission

Hainan 59 Country Visa Free Entry Policy Notice

为用好用足我省59国免签政策，充分发挥政策实效，预防和减少政策执行时出现的问题，支持我省涉旅企业全面开拓入境游市场，提升海南旅游国际化水平，现将59国人员入境旅游免签政策注意事项通告如下：

In order to make using Hainan’s 59 Country Visa Free Entry Policy more efficient and prevent problems, support Hainan’s tourism industry, and improve Hainan’s level of internationalization, please note: 

游客要通过海南当地旅行社提前申报个人信息。

    1.Travelers must register with a Hainan travel agency before arriving.
建议游客提前48小时向旅行社申报个人信息。个人信息包括：游客护照、往返机票、酒店预订订单、在海南旅游行程。海南当地旅行社需在游客入境前24小时向有关部门申报游客个人信息后才可以免签入境。
We suggest that travelers register with a travel agency at least 48 hours before arrival in Hainan. Travelers must submit: passport information, round trip tickets, hotel bookings, and Hainan travel itinerary. For visa free entry, the Hainan travel agency must submit travelers’ information to the Exit-Entry Administration Bureau of Hainan 24 hours before the travelers’ arrival in Hainan.  

实施免签入境的59国名单。

 2.List of 59 Countries eligible for Visa Free Entry to Hainan.
俄罗斯、英国、法国、德国、挪威、乌克兰、意大利、奥地利、芬兰、荷兰、丹麦、瑞士、瑞典、西班牙、比利时、捷克、爱沙尼亚、希腊、匈牙利、冰岛、拉脱维亚、立陶宛、卢森堡、马耳他、波兰、葡萄牙、斯洛伐克、斯洛文尼亚、爱尔兰、塞浦路斯、保加利亚、罗马尼亚、塞尔维亚、克罗地亚、波黑、黑山、马其顿、阿尔巴尼亚、美国、加拿大、巴西、墨西哥、阿根廷、智利、澳大利亚、新西兰、韩国、日本、新加坡、马来西亚、泰国、哈萨克斯坦、菲律宾、印度尼西亚、文莱、阿联酋、卡塔尔、摩纳哥、白俄罗斯。

Russia, the UK, France, Germany, Norway, Ukraine, Italy, Austria, Finland, Holland, Denmark, Switzerland, Sweden, Spain, Belgium, the Czech Republic, Estonia, Greece, Hungary, Iceland, Latvia, Lithuania, Luxembourg, Malta, Poland, Portugal, Slovakia, Slovenia, Ireland, Cyprus, Bulgaria, Romania, Serbia, Croatia, Bosnia-Herzegovina, Montenegro, Macedonia, Albania, the United States, Canada, Brazil, Mexico, Argentina, Chile, Australia, New Zealand, South Korea, Japan, Singapore, Malaysia, Thailand, Kazakhstan, Philippines, Indonesia, Brunei, the United Arab Emirates, Qatar, Monaco, and Belarus.

三、59国游客在香港或其他有直达海南航线的国家（地

区）出发或中转可以使用免签政策。

    3. Travelers from the 59 visa free entry eligible countries may travel from or through Hong Kong or any other place outside Mainland China with a direct flight to Hainan.

四、免签游客在海南最长停留30天。

4. The maximum length of stay for visa free travelers in Hainan is 30 days.

五、免签游客从海南再去中国的其他地区需办理签证。

5. Travelers who need to travel to other parts of China must apply for a visa.
如果有正当理由需要延长在海南停留期限或前往中国境内其他地区，需提前联系海南当地旅行社协助办理签证。

Travelers who need to extend their stay in Hainan or travel to other parts of China must apply for a visa through a Hainan travel agency.
办理签证需要准备的材料：旅行社开具公司证明和本人护照。

A)Documents required to apply for a visa: Certificate issued by a travel agency, passport.
（二）办理签证地点：住宿在海口、三亚、洋浦、文昌、琼海、澄迈市（县）的59国游客可在当地公安局出入境管理部门办理相关手续，其他市县游客需前往海南省公安厅出入境管理局办理。

B) Visa application locations: Citizens of the 59 Visa Free Countries staying in Haikou, Sanya, Yangpu, Wenchang, Qionghai, or Chengmai, may apply for a visa at the local Exit & Entry Administration Office. Travelers in other Hainan locations must apply at the Exit-Entry Administration Bureau of Hainan Provincial Public Security Department.

六、新加坡、日本、文莱、阿联酋、塞尔维亚和波黑6国游客免签政策说明。

Singapore, Japan, Brunei, the United Arab Emirates, Serbia, and Bosnia and Herzegovina Visa Free Policy Guide.
以上6国游客可持普通护照，无需申报个人信息可直接入境并在中国境内（包括海南）一定时间内停留：新加坡、日本、文莱游客停留不超过15天，阿联酋和塞尔维亚游客停留不超过30天，波黑游客每180日可多次入境，但是停留时间累积不超过90天。如果6国游客按照59国免签政策入境则需要遵守59国免签政策相关条款。

Travelers from the above mentioned six countries holding a regular passport do not need to submit any information before entering China (including Hainan) for a set period of time. Citizens of Singapore, Japan, and Brunei may stay no longer than 15 days, Citizens of the United Arab Emirates and Serbia may stay no longer than 30 days, and citizens of Bosnia and Herzegovina may enter China (including Hainan) an unlimited number of times during each 180 day period but stay in China for no more than 90 days in total during that period. Citizens of the above six countries entering China under the 59 Country Visa Free Entry Policy must abide by the reqirements of the 59 Country Visa Free Entry Policy.

免签游客入境后应办理住宿登记。

7.Visa free travelers must register their lodgings.
免签游客在中国境内旅馆住宿的，应向入住旅馆提供护照办理住宿登记；在旅馆以外的其他住所住宿的，应当在入住后24小时内由本人或者留宿人向居住地公安机关办理住宿登记。

Visa free travelers staying in hotels must show passports at check-in for registration purposes. Travelers staying outside hotels or their hosts must register at the local neighborhood public security office within 24 hours of the traveler’s arrival. 

八、免签咨询电话。
8.Visa Free Information.


联系单位：海南省公安厅出入境管理局

Office: Exit-Entry Administration Bureau of Hainan Provincial Public Security Department
电话（Phone）： +86-898-68580612

邮箱（Email）：hainancrj1@163.com
联系单位：海口市公安局出入境管理支队

Office: Haikou City Exit–Entry Administration Bureau
电话（Phone）： +86-898-31652059
邮箱（Email）：HK68590746@163.com
联系单位：三亚市公安局出入境管理支队 

Office: Sanya City Exit–Entry Administration Bureau
电话（Phone）：+86-898-88869902
邮箱（Email）:sanyacrj@163.com
联系单位：洋浦经济开发区公安局出入境管理支队

Office:Yangpu Economic Development Zone Exit–Entry Administration Bureau
电话（Phone）：+86-898-31559677

邮箱（Email）：yangpucrj@163.com
联系单位：琼海市公安局出入境管理大队

Office: Qionghai Exit–Entry Administration Bureau
电话（Phone）： +86-898-62896322

邮箱（Email）：qionghaicrj@163.com

联系单位：文昌市公安局出入境管理大队

Office: Wenchang Exit–Entry Administration Bureau
电话（Phone）： +86-898-63235606

邮箱（Email）：hnwccrj@163.com
联系单位：澄迈县公安局出入境管理大队

Office: Chengmai Exit–Entry Administration Bureau
电话（Phone）： +86-898-67070029

邮箱（Email）：307656239@qq.com
 九、可办理个人信息申报的部分海南旅行社名单（海南省旅行社协会推荐）

 9. Hainan Travel Agencies Handling Visa Free Entry Registration (recommended by the Hainan Province Travel Agency Association)

	服务语种

Service Language

	旅行社名称
Travel Agency Name
	联络人
Contact Person
	咨询电话
Phone Number
	咨询邮箱
Email Address

	俄语

Russian

	三亚昊利德国际旅行社

Sanya Holiday International Travel Service
	付小姐

Ms. Fu
	+86 898 88259286
	852132464@qq.com

	
	
	杨小姐

Ms. Yang
	+86 898 88259286
	178002739@qq.com

	
	海南珠江国际旅行社

Pearl River International Travel
	吉先生

Mr. Ji
	+86 898 31092279
	2473300635@qq.com

	
	三亚盛达国际旅行社

Sanya Eden International Travel Co., Ltd.
	王小姐

Ms. Wang
	+86 898 88211008
	2568851440@qq.com

	韩语
Korean
	海南成功行国际旅行社

Hainan Success International Travel Service Co., Ltd.
	金小姐

Ms. Jin
	+86 898 38892897
	Wang201153@nate.com

	
	海南高丽假期旅行社

Hainan Gaoli Holiday International Travel Service
	朴小姐

Ms. Piao
	+86 898 31090009
	294690925@qq.com

	
	海南南湖国际旅行社

Hainan Nanhu International Travel Service
	崔小姐

Ms. Cui
	+86 898 66763591
	1751614518@qq.com

	英语
English
	海南康泰旅游股份公司

Hainan Kangtai Travel Co., Ltd.
	甘小姐

Ms. Gan
	+86 898 65250603
	ganm@wuaking.com

	
	海南豪阳国际旅行社

Hainan Haoyang International Travel Service

	范小姐

Ms. Fan
	+86 898 66776932
	123156383@qq.com

	
	
	李小姐

Ms. Li
	+86 898 66776932
	2978903872@qq.com

	
	港中旅三亚旅行社有限公司

China Travel International Sanya Co., Ltd.
	纪先生

Mr. Ji
	+86(0)186 8987 6969‬
	danny_ji@yeah.net

	
	海南经典假期旅行社

Hainan Classical Holiday Travel Service Co., Ltd.
	何小姐

Ms. He
	+86 898 66160197
	1252301679@qq.com


十、59国免签香港、澳门部分旅行社咨询服务信息一览表（由海南省旅行社协会推荐）

10.Hong Kong, Macao Travel Agencies Handling Visa Free Entry Registration (recommended by the Hainan Province Travel Agency Association)

	服務語種Service Language
	旅行社名稱Travel Agency Name
	服務地點

Address
	聯絡人Contact Person
	咨詢電話/郵箱Phone Number / Email Address

	英語English
	香港康泰旅行社
Hong Thai Travel
	香港區Hong Kong District
	銅鑼灣百德新街恆隆中心6字樓605室 Room 605 Hang Lung Centre, Causeway Bay, Hong Kong
	黎先生
Mr. Li
	電話（Phone）： :
（852）21098488
（852）21098490
郵箱（Email）： cc@hongthai.com

	
	
	九龍區Kowloon District
	旺角港鐵站永隆銀行中心3字樓301-303室                              Room 301-3 Wing Lung Bank Centre, Mongkok, Kowloon 
	
	

	
	
	
	九龍灣德福廣場二期6樓616舖                            Shop 616, 6/F, Telford Plaza II, Level 6, Kowloon Bay, Kowloon
	
	

	
	
	新界區 New Territories
	將軍澳東港城商場208A舖       Shop 208A, 2/F East Point City, Tseung Kwan O, N.T.  
	
	

	
	
	
	大埔超級城549地舖                      Shop 549-550, Level 1, Zone C, Tai Po Mega Mall, Tai Po, N.T.  
	
	

	
	香港中國旅行社       China Travel Service (Hong Kong)
	中環區Central District
	香港中環幹諾道中78—83號地下
G/F, CTS House, 78-83 Connaught Road, Central, Hong Kong
	苏先生
Mr. Su
	電話（Phone）： （852）23679663
郵箱（Email）： chinavisa@hkcts.com

	
	
	灣仔區Wan Chai District
	香港灣仔軒尼詩道138號修頓中心地下1號
Shop 1, G/F, Southorn Centre, 138 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong
	
	

	
	
	尖沙咀區
Tsim Sha Tsui
	九龍尖沙咀彌敦道27—33號良士大廈1字樓
1/F, Alpha House, 27-33 Nathan Road, Tsimshatsui, Kowloon
	
	

	
	
	旺角區Mong Kok
	九龍旺角洗衣街62—72號得寶大廈2樓
1/F, Tak Bo Bldg, 62-72 Sai Yee St, Mongkok, Kowloon
	
	

	
	
	香港
機場Hong Kong Airport
	香港國際機場壹號客運大樓接機大堂A4櫃臺                            Counter A4, Arrival Hall, Passenger Terminal 1 Bldg, H.K International Airport
	
	

	
	澳門中國旅行社        China Travel Service (Macao)
	總社
Main Office
	澳門羅理基博士大馬路223-225號南光大廈壹樓”A”
Avenida do Dr. Rodrigo Rodrigues, Nam Kwong Building,1/F Macau
	李小姐
Ms. Li
	電話（Phone）：（853）87998332
（853）87998148
郵箱（Email）：cts.macau2018@gmail.com



特此通告。
Hereby announced. 

海南省公安厅              

 海南省旅游发展委员会

 Exit-Entry Administration Bureau of Hainan Provincial Public Security Department
Hainan Province Tourism Development Commission

                          2018年6月12日

June 12, 2018

（此件主动公开）
(This item is for public release)
